
 

Referat 
af skolebestyrelsesmøde 

mandag den 2. oktober kl. 17:00- 20:00 
 

Mølleskolen tlf. 87-943100                                           Formand: Bo Zangenberg Lynggaard 
www.moelleskolen-ry.dk  
 
Lokale: 3104 
Møderække: 7/9, 2/10, 8/11, 13/12, 18/1, 6/2, 4/3, 15/4, 6/6 
Afbud: Emil, Martin 
Referent: Susanne Kilian 
 

07-2023/24: 
5 min 

Godkendelse af referat fra 7/9-2023 
OBS! Der skal vælges en ny repræsentant for pædagogerne.  
Referat godkendt. 

   
08-2023/24: 
10 min 

Meddelelser fra elevrådet 

Elevrådet har været på inspirationstur til Ry-hallen og set på en Pannabane og et 
klatrestativ påtænkt udskolingen. Elevrådet har været i dialog med Gunner om-
kring hvilke opmærksomheder der er brug for, hvis der etableres flere redskaber 
til boldspil i skolegården, da vinduerne er meget udsatte. En løsning kan måske 
være at udskifte nogle af boldene med bløde bolde. 

 Skolens ledelse har aktuelt en dialog med et firma omkring etablering af tre nye 
multibaner, som erstatning for den nuværende bane der står til udskiftning inden-
for en kortere periode grundet nedslidning. 

Elevrådet inviteres til et møde omkring en eventuel ibrugtagning og en involvering 
af etableringen af nye multibaner. 
Der er en generel opmærksomhed på, at legepladsinvesteringer tænkes ind i en 
helhedsplan for skolens udearealer i samarbejde med legepladsudvalg og elevråd. 

 
09-2023/24: 
45 min 

Mødets tema (1): Skoledistrikter og ny skole 
 
- Hvad ved vi om den nye skole? (ML oplæg) 

Processen følger den oprindelige tilrettelagte plan om, at der skal stå en skole 
færdig i 2026. Det skal være en tresporet skole 0.- 6. årgang, og der er ikke 
truffet endelig beslutning omkring hvorvidt, den skal fyldes helt op fra starten.  

 
- De nye skoledistrikter (ML oplæg) (Bilag) 
 
- Brainstorm på høringssvar samt nedsættelse af ad hoc gruppe (Bo) 
- En opmærksomhed på om man kan blive skoleplaceret på Knudsøskolen, hvis 

man bor i Gudekvarteret. Her er det mest nærliggende, at man får plads på 
den nye skole. 

- En opmærksomhed på, at Mølleskolen får indflydelse på dialogen og beslutnin-
gen omkring klassedannelser samt forflytning af elever og medarbejdere. 

- En usikkerhed på om der flyttes nok elever fra Mølleskolen til ny skole?? 
- Adgang til et grundigere datagrundlag for børnetal nu og fremtidigt 

http://www.moelleskolen-ry.dk/


 

- Er man opmærksom på at skabe en god balance imellem antallet af store ele-
ver og små elever på samme skole? 

- Er der en søskendeproblematik, der skal tages højde for? 
- Kunne man overveje, at der kommer flere børn fra Vessøvej ind på den nye 

skole? 
- Tre spor på Mølleskolen er en styrke for de sociale og faglige fællesskaber. 
- Der skal være en opmærksomhed på, at Mølleskolen bliver nedskaleret til en 

tresporet skole, bl.a. med en opmærksomhed på, at Ryvang i øjeblikket bruges 
til SFO, da de eksisterende SFO-lokaler er inddraget til klasselokaler. Ryvang er 
aktuelt en midlertidig foranstaltning, da bygningen på sigt forventes solgt. Her-
efter skal der igen kunne laves SFO i skolens eksisterende bygninger.  

 
- Kommunikationsstrategi: fælles aftaler om intern og ekstern kommunikation 

- Bo og Morten afstemmer løbende ift. intern og ekstern kommunikation og 
henvendelser fra pressen håndteres ligeledes af Bo og Morten.  

 
Pause med spisning 

 
11-2023/24: 
15 min 
      

Principper 
Indledende drøftelse af nyt princip omkring Mølleskolens engagement ift. eks-
terne private og offentlige aktører.  

Princippet udskydes til næste bestyrelsesmøde. 

 

 
12-2023/24: 
15 min 
      

Meddelelser 

• Bestyrelse: 

• Ledelse:  
 
1) Vedr. kalender, herunder møder i de arbejdende udvalg. 
Madudvalg 1: 6/11 kl. 15-16  
Madudvalg 2: 27/11 kl. 15-16 
Morten, Karen, Trine E, Emil, Søs, Lars, Kristian 
 
Forældreudvalg 1: 30/11 kl. 15-16 
Forældreudvalg 2: 10/1 kl. 15-16 
Morten, Bo, Kristian, Gauri, Grethe, Martin, Susanne 

2) Kort vedr. kommunalt budget 24-27 (Bilag) 
Med de godkendte øgende tildelinger som der er lagt op til, ser budgettet fornuf-
tigt ud. De endelige budgettal afventes senere på året.  

3) Kort omkring dynamisk årshjul (Bilag) 
Bestyrelsen har orienteret sig i årshjulet. 

 

 
13-2023/24: 
 

Eventuelt 
Evaluering af skoleovertagelsen sættes på dagsorden d. 8/11-23 

 


